
1 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Csévharaszti Polgármesteri Hivatal Dísztermében 2012. május 24-én megtartott  

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint. 

 

Igazoltan távol: Fodor Imre, Manulek József képviselők, Tóthné Rakusz Julianna jelezte 

késését. 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből  

jelen van 4 fő. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: Naszvadi Sándorné, Blahó Sándor. 

 

Napirend:  

 1. Beszámoló a gyermekjóléti és családsegítő munkáról 

               Előadó: Iványi Margit családsegítő 

     

 2. Beszámoló a gyámhatósági munkáról 

     Előadó: Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

   

 3. Tájékoztató a község állategészségügyi helyzetéről 

     Előadó: Dr. Tamáska István hatósági állatorvos 

 

4.Tájékoztató az óvoda munkájáról 

   Előadó: Váraljai Lászlóné 

 

5.Tulajdonjog vásárlása a DAKÖV Kft-ben 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

6.Önkormányzati hivatal létrehozásának elhatározása 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

7.Utcanév megváltoztatása 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

8.Utcanév és útbaigazító táblák készíttetése 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 9. Egyebek (falunap időpontja, stb. ) 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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A képviselők a kiküldött napirendi pontokat 4 igen egyhangú szavazattal elfogadta. 

 

1.Napirendi pont tárgyalás:  Beszámoló a gyermekjóléti és családsegítő munkáról 

Előadó: Iványi Margit családsegítő 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a Kistérségi Családsegítő és 

gyermekjóléti Szolgálat vezetője egy másik községben van szintén testületi ülésen ezért Iványi 

Margit családsegítő képviseli. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Nagyon részletes a beszámoló. A kérdése csak annyi, hogy 

milyen tapasztalata van eddig a községben, van e olyan probléma amiben az önkormányzat 

tud segíteni?  

 

Iványi Margit családsegítő: Nagyon sok azon gyerekek száma, akik felkerültek Pestre iskolába 

és most nem járnak iskolába, igazolatlanul hiányoznak. Ezért indított klubbot,15 főnek került 

kiküldésre a meghívó. Az első alkalommal 7 fő jelent meg, a másodikra már csak 2 fő.  Pedig 

a gyerekeknek szüksége lenne arra, hogy beszélgessenek.  A baj, hogy a szülők nem tudnak 

hatni a gyerekekre. Jelzések nem érkeznek időben, így a megelőző munkát nem tudja 

elkezdeni velük. A jelenleg problémás gyerekekkel már 13 éves korukban is voltak bajok, de 

írásban nem érkezett jelzés. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Írja a beszámolójában a szenvedélybetegséget, mint problémát. 

Mire gondolt ezalatt, van olyan gyerek, akinek rendőrségi ügye van? 

 

Iványi Margit családsegítő: A szülőkre vonatkozik ez a megállapítás. Jelzés nem érkezett 

droggal kapcsolatban. Sajnos gyakorlatilag a környéken hozzá tudnak jutni a gyerekek a 

droghoz csak pénz kérdése. Rendőri jelzés 1 gyerekre érkezett az is 2012-ben. 

 

Blahó Sándor képviselő: A tárgyi feltételeknél megoldódott már a telefon kérdése? A 

vízműnél megszűnt, ott van egy vonal. 

 

Iványi Margit családsegítő: Sajnos az még nem oldódott meg. A mobilra van egy kerete, de 

még mindig rá kell fizetnie. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A vízmű telefonja ki lett kapcsoltatva, le lett mondva. A 

családsegítő intézményvezetője ígérte, hogy megemeli a telefon hozzájárulást. Ez nem történ 

meg? 

 

Iványi Margit családsegítő: Igen emeltek egy kicsit rajta, de még mindig rá kell fizetni. A 

nyári táborral kapcsolatban el kívánja mondani, hogy 150 000 Ft-ot szeretne kérni a 

képviselő-testülettől. Tavaly nagy sikere volt a tábornak. Ebben az évben június 25-29-ig 

lenne. Az egy hét 185 000 Ft-ba kerülne. A résztvevőknek egy minimális összeget kellene 

fizetni, még a gyermekvédelmi támogatásban részesülőknek is. Az egy hétbe szeretne egy 

tartalmas napot beiktatni, ami megdobja az egész kiadást. A Planetáriumba szeretné elvinni a 

gyerekeket.  
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Cseszlai Sándor alpolgármester: Miért nem lehetet eddig egy vonalas telefont létesíteni, 

annyira költséges lenne? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Alapjába véve ez egy kistérségi családsegítő szervezet, ezért a 

működését szervezze meg saját maga, hiszen jelentős költségvetéssel rendelkezik és állami 

támogatást is kap. Az intézményvezetőt megkérdezi, hogy lehet-e még emelni a telefon 

költségen, ha nem a vezetékest meg fogják oldani. A táborozók köre a rászorultak köre vagy 

nem? 

 

Iványi Margit családsegítő: Az eddig jelentkezett 16 főből 3 gyerek az, aki nem részesül 

gyermekvédelmi támogatásban. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 23/2012.(V.24.)számú határozata: 

           Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

megtárgyalta, és elfogadta a Kistérségi családsegítő és 

gyermekjóléti Szolgálat 2011 évi munkájáról szóló 

beszámolót, egyben a nyári napközis tábort 150 000 Ft-

tal támogatja. 

 

     Határidő: azonnal 

     Felelős: képviselő-testület 

       polgármester 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a gyámhatósági munkáról 

 Előadó: Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

 

Naszvadi Sándorné képviselő véleménye, hogy szomorú, hogy egyre többen szegényednek el 

és kérnek segítséget. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő 

testületének 24/2011.(V.26.) számú határozata:  

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta a helyi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok ellátásáról valamint a jegyzői hatáskörben tett 

gyámhatósági intézkedésekről szóló beszámolót és azt 

elfogadja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a Pest Megyei 

Kormányhivatalhoz a beszámolót terjessze fel. 
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Határidő: azonnal illetve 2012. május 30. 

Felelős: képviselő-testület 

 jegyző 

3.napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a község állategészségügyi helyzetéről 

 Előadó: Dr. Tamáska István hatósági állatorvos 

 

Dr. Tamáska István hatósági állatorvos elmondja, hogy a községben 14 db fejős tehén és 6 

növendék van. Évente egyszer védőoltásban részesülnek. A kifejt tejet a két gazda közvetlenül 

a fogyasztók felé étékesíti. Sertés hizlalás 8-10 portán folyik, kb: 50 db a sertésállomány. Itt is 

vannak kötelező vizsgálatok, állategészségügyi probléma nincsen. A nagyobb létszámú 

húscsirke tartás megszűnt a községben csak a falusias baromfitartás van. A lovakat 

kedvtelésből tartják, csak kevesen használják munkára. A létszám 20-25 db. A rendszeres 3 

évenkénti vérvételek azt mutatják, hogy nem fertőzött az állomány. A hobbi állatok területén a 

kutyák vannak jelentős számban kb: 550-600 db-ra tehető a számuk, ebből 249 db-ot oltott be. 

A többit nem oltatják be, vagy másik állatorvossal végeztetik el az oltást. Az oltatlan 

kutyáknál fordul elő betegség. Nagyon rossz az eb oltási morál. Nem veszik figyelembe, hogy 

a veszettség gyógyíthatatlan betegség.  Régen az önkormányzatok tartották nyilván az eb 

oltást és voltak szankciók is. 2012. évi állatok védelméről szóló új jogszabály 3 évenkénti 

kötelező eb összeírást ír elő az önkormányzatoknak. Itt össze lehetne kapcsolni az eb oltási és 

eb nyilvántartást. Az községben betartják az állategészségügyi rendeletek előírásait. Sok kicsi 

bolt bezárt a községben, jelenleg 3 db vegyesbolt, 2 db húsbolt működik. Rendellenességet 

nem tapasztalt. Élelmiszer előállítás: 1 db nápolyi üzem, 1 db baromfi vágóhíd és daraboló, 1 

db emlős vágóhíd és húsüzem, 1 db étkezési kukoricagríz előállító malom. A takarmány 

feldolgozókat nagyos sokat ellenőrzik, hiszen szigorú előírások vannak feléjük.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A gazdasági helyzetnek köszönhetően az állatállomány is 

jelentősen csökkent. Jóformán nincs is haszonállat a községben.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A tejet saját maguk adják el, erre van valami előírás vagy 

ellenőrzik őket? 

 

Dr. Tamáska István hatósági állatorvos: Ellenőrzés van, de nem olyan, mint a nagy telepeknél. 

Főleg a csíraszámot nézik, tehát hogy megfelelően tiszta e.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A képviselő-testület már foglalkozott az ebadó bevezetésével.  

Teljesen nem utasította el. Az elképzelés az, hogy kötelező lenne és adók módjára be lehetne 

hajtani. A távoli megoldás az lesz, ha minden kutya kap egy chipet. 

 

Dr. Tamáska István hatósági állatorvos: Vasad és Nyáregyháza az ebadót elutasította, de az eb 

összeírást valamilyen módon el fogják végezni. A törvény olyan komoly követelményeket ír 

elő, hogy azt közmunkás vagy gyerek nem tudja elvégezni.  Az összeírásnak komoly anyagi 

vonzata van. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal a község állategészségügyi helyzetéről szóló 

tájékoztatót elfogadja. 
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4.napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató az óvoda munkájáról 

  Előadó: Váraljai Lászlóné 

Váraljai Lászlóné vezető óvónő az írásbeli tájékoztatót nem kívánja szóban kiegészíteni,  a 

felmerülő kérdésekre válaszol.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Örül, hogy minden szép és jó az óvodában. A beszámolóból 

kitűnik, hogy a játékok fel lettek újítva és most már minden előírásnak megfelelnek.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: az óvoda jól működik. Egyetlen aggasztó dolog a 

létszámcsökkenés. Ha a finanszírozás jövőre nem feladatalapú lenne, akkor a fenntartással is 

gondok lennének. Az óvoda tárgyi feltételeinek javítása érdekében folyamatosan figyelemmel 

kísérik a pályázatokat.  

 

Váraljai Lászlóné óvodavezető: Sajnos a gyerek létszám évről évre csökken. A gyerekek 90-

95%-a be van íratva az óvodába. Nem jellemző, hogy más településre viszik óvodába a 

gyerekeket. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az óvoda munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

 

5.napirendi pont tárgyalása: Tulajdonjog vásárlása a DAKÖV Kft-ben 

Előadó:  Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: 2012. június 1-től a KÖVÁL Zrt lesz a helyi vízmű 

üzemeltetője és évközben beolvad a Dabas és Környéke Vízügyi Kft-be.  DAKÖV. minden 

feltételnek megfelel ahhoz, hogy sok település csatlakozását befogadják. Azon 

önkormányzatok, akiknél üzemeltet ott az önkormányzatok tulajdonos részesei lesznek. Július 

1-ig 100 000 Ft-ért tulajdonrészt lehet vásárolni a DAKÖV Kft-ben. Tehát jogosult ezzel a 

céggel üzemeltetni a vízművet. Természetesen ez nem változtatja meg a KÖVÁL Zrt-vel 

kötött szerződést.   A vízmű továbbra is az önkormányzat tulajdona marad.  

 

/Tóthné Rakusz Julianna képviselő 17, 30 órakor megérkezett./ 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Az állapot felmérés már megtörtént? A szerződés már aláírásra 

került?  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A szerződés módosítása megtörtént, de az aláírás még nem.  

Ennek a szerződésnek a mellékletét képezi a bejárási jegyzőkönyv. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Az ÁG. területén lévő cégeknél a meghibásodások javítását is a 

KÖVÁL végzi? A vízórák is cserélve lesznek? 
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Mocsáry Balázs polgármester: A KÖVÁL az egész területen ellátja az üzemeltetést. 

Fogyasztói szerződéseket fog kötni mindenkivel. Jövő héten kezdődik a közös leolvasás, az 

addigi fogyasztást még mi számlázzuk ki. A vízóra cseréknek meg vannak a szabályai. Akinél 

a hitelesítés lejárt ott már évközben a csere megtörtént. Egy tételes leltár fog készülni, a 

nagyobb, fontosabb eszközök átadásra kerülnek.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A hibák javítása minket fog terhelni?  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A legnagyobb hiba a vastalanító problémája, az üzemeltetőtől 

függetlenül a tulajdonost terheli. A karbantartás pl: vízórák cseréje, tűzcsap csere a KÖVÁL-t 

terheli. Ami felújítást, beruházást igényel, az az önkormányzatot terheli. A vezérlő 

elektronikája tavaly ki lett cserélve, nyomás szabályozó szivattyúk folyamatosan fel lettek 

újítva. A vízműnél lévő órákat hitelesíteni kell, kell egy nagyobb aggregátor, az 

adminisztrációs hiányosságokat meg kell szüntetni. 

 

Naszvadi Sándor képviselő: A vízmű jelenlegi dolgozóival mi lesz? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A KÖVÁL átveszi őket.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A következő ülésre szeretné látni az állapot felmérés 

jegyzőkönyvében szereplő a hiányosságoknak, javításoknak a számszaki kimutatását, hogy a 

költségvetésben, hogy lehet kiszorítani. Mik azok, amit fel kell újítani, mik azok, amit cserélni 

kell. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez biztos, hogy így lesz, mivel az éves csatorna-

beszámolójuknál hozták, hogy hol mit akarnak felújítani. A vízműre vonatkozó felújítási 

tervüket is hozni fogják az év során. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A vastalanítót csak a KÖVÁL javíttatja vagy mi is 

kereshetünk lehetőséget? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A KÖVÁL feladata, de árajánlatot kell kérni több helyről is és 

a tulajdonos eldönti, hogy melyiket választja. Volt beadva a vízmű bővítésére pályázat, ezért a 

karbantartások elmaradtak. Lehetet volna a vízdíjat 100 Ft-tal megemelni és akkor a 

karbantartásokat is el lehetett volna nagyobb mértékben végezni. 

 

Az üzemeltetési szerződés 1.sz. mellékletének fő pontjait megvitatták a képviselők, és a  

képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 25/2012.(V.24.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete a 

16/2012.(IV.19.) számú határozatával döntött arról, hogy 

a 2011. évi CCIX törvény alapján a tulajdonában lévő 

konténeres vízművet és az ivóvízhálózatot üzemeltetésre 
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bérbe adja a monori KÖVÁL Zrt-nek 2012. június 1-vel 

határozatlan időre. Kinyilvánítja azon szándékát, hogy az 

önkormányzati tulajdonú Dabas és Környéke Vízügyi 

Kft-be 100 e Ft pénzbetéttel belép és a Kövál Zrt. 

beolvadása után a DAKÖV Kft. jogutódlással a 

viziközmű üzemeltetője legyen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

6.napirendi pont tárgyalása: Önkormányzati hivatal létrehozásának elhatározása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: 2013. január 1-től a kétezer fő alatti lakosságszámú települések 

nem tarthatnak fenn önálló hivatalt. Kötelező a közös önkormányzati hivatal létrehozása. 

Erről már a képviselő-testület korábban tárgyalt és nem zárkózott el a Vasad Községgel való 

közös hivatal létrehozásától. Eddig 90%, hogy az állam fogja a hivatalt működtetni. Június 

első hetében fogják elfogadni a járásokról szóló törvényt. Addig nem tudjuk, hogy mennyi 

feladat kerül el és mennyi ember tudja a megmaradt munkát ellátni. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 26/2012.(V.24.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete  

kinyilvánítja azon szándékát, hogy 2013. január 1-től a 

szomszédos település Vasad Község Önkormányzatával 

kíván közös önkormányzati hivatalt létrehozni. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

 

7.napirendi pont tárgyalása: Utcanév megváltoztatása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a Ságvári utcában a felmérés megtörtént az 

utcanévváltozás iránti igény megismerése érdekében.  A kiküldött kérdőíven 3 alternatíva volt 

felsorolva.  Az utca lakóinak többsége szeretné a változtatást, a virágnevet szeretnék a 

legtöbben. 

 

Cseszali Sándor alpolgármester: A lakosság egy fillért sem akar fizetni az okmány cseréért, 

ezalatt nemcsak a lakcímkártyát érti. 
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Blahó Sándor képviselő: Az Ady utca az előző évben került átszámozásra és a forgalmi 

engedélyért kellett 8 e Ft-ot fizetni. Akinek van 3 vagy több autója, annál már jelentős tételt 

jelent az átírás.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A forgalmi engedély tényleg elkerülte a figyelmét az 

önkormányzatnak.  Lehet, hogy számla ellenében a hivatal ki fogja fizetni. A házszámokat is 

egyúttal rendezni kívánja a hivatal. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző elmondja, hogy sajnos arra nincs rendelet, hogy ilyen 

esetben az okmány cserék ingyenesek. A forgalmi engedélynél a határozatot az ügyfél 

bemutatja az okmányirodában, akkor nem kell fizetni a cseréért. 

 

Parragi György Ságvári utca lakója: Nem javasolja a virágnevet, mivel nem jellemző az 

utcára. Legyen inkább Vass Albert utca. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Tartós szegfű legyen, ami jelentős számban megtalálható a 

községben. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő véleménye, hogy ha az ott élők nagy része virágnevet javasolt, 

legyen virág. pl: Gyöngyvirág utca. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A gyöngyvirág is köthető a községhez, hiszen a vadon élő 

változata is nagyszámban megtalálható. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 27/2012.(V.24.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete a 

csévharaszti 103-as és 702-es hrsz-ú közterületek nevét 

megváltoztatja és 2012. július 1-i hatállyal Gyöngyvirág 

utcának nevezi el. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy az utcanév-változtatással együtt a 

házszámok felülvizsgálatát is végeztesse el. 

 

Jelen határozat végrehajtásával felmerülő költségeket az 

önkormányzat éves költségvetésének tartalékából fedezi. 

 

Határidő: 2012. július 1. 

Felelős: polgármester 

 jegyző 
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8.napirendi pont tárgyalása: Utca név és útbaigazító táblák készíttetése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester. A községben az utcanév táblák egyrészt hiányoznak, másrészt 

kopottak, régiek. Útbaigazító táblák nincsenek: Lemezen elkészítve a legolcsóbb, olyan volt 

eddig is. A fa dekoratívabb, igaz gyúlékony is. Kerítésre is rá lehet tenni, de lehetne egy 

oszlopra is tenni. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Az útbaigazító táblából felesleges 3 db. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Kell egy a település bejáratánál, a végén és a közepén is. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Kettő mindenképpen kell. Egy a Csillagsarokhoz, egy a Petőfi 

végéhez. Az anyaga inkább fa legyen. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az útbaigazító táblán inkább intézmények vannak jelölve. Azt 

is el kellene dönteni, hogy milyen magasságban kerüljenek elhelyezésre az utcatáblák. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Látható szemmagasságba. kb:1,5 méter. 

 

Blahó Sándor képviselő véleménye szerint a kereszteződéstől is függ a tábla magassága. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A képviselők beszélgetéséből úgy érzékeli, hogy a B) variációt 

javasolja inkább a testület, tehát akácfába mart utcanevek, színkiemeléssel. Készíttet egy 

prototípust és akkor dönthet a testület. 

 

 

9.napirendi pont tárgyalása. Egyebek 

  Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

A.) Iskola igazgató pályázat 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a kiírt iskola igazgatói 

pályázatra 3 pályázat került beadásra. Mind a 3 megfelel a kiírásnak. Jogszabály szerint át lett 

adva az iskolának és közösségeknek. Több pályázat esetén jó lenne egy szakértővel 

megnézetni, aki szakmai szemmel megnézi, hogy megfelel-e szakmailag milyennek tartja a 

pályázatokat. Így a testület megnyugtató képet fog kapni. Nem jelent nagy költséget kb: 30 e 

Ft pályázatonként. 

 

B.) Sportpálya 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy megjelent sportpályával kapcsolatos műfüves 

pályázat. Az önkormányzatnak csak területet kell adni. A várható beruházás 30%-át az MLSZ-

nek el kell juttatni, a tulajdonos nem az önkormányzat lesz. A 14x25m pálya 15-16 millió 

forint lenne és ennek a 30%-át kellene az önkormányzatnak fizetni. A jelenlegi sportpályát 
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gondolta. Kérdése a képviselő felé, hogy megnézzék-e hogy a költségvetésben tudunk erre 

pénzt elteremteni? 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Ha erre van 4-5 millió forint, akkor inkább a vízmű 

vastalanító kerüljön kicserélésre. Ha zárt terület lenne, azt mondaná, hogy gondolkodjanak el 

rajta, de így nem. 

 

 

C.) Egyebek 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Díszteremben lévő asztalok kevésnek bizonyulnak, ezért 

utána nézett, hogy mennyibe kerülne a képviselőknek 2 db tárgyaló asztal, ami görgős lenne, 

könnyebbe lenne a teremben kezelni. A sérült asztalok javításával együtt 150 e Ft-ból meg 

tudjuk oldani a fennálló problémát. 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy az a vállalkozó, aki eddig 

ingyen készítette a Hírharang újságot, felajánlotta, hogy évi 2-3 alkalommal fontosabb 

témákról a tájékoztatást elvállalná. 

 

A pénzügyi bizottság megtárgyalta a behajthatatlan és elévült követeléseket, erről 

jegyzőkönyvet készítettek. 

 

Blahó Sándor képviselő: A közterületek fűnyírása megtörtént, de a Ságvári utcának csak az 

egyik szakasza került levágásra. Miért? Már az előző ülésen jelezte, hogy a József Attila 

utcában az egyik ingatlan lakói a kertben elássák a szemetet. Ez ügyben történt már 

intézkedés? A közterület felügyelet működik még a községben? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Szemét ügyben a kollégák a holnapi nap folyamán ki fognak 

menni és megteszik a szükséges intézkedéseket. A közmunkások a Ságváriba lesznek 

irányítva, hogy befejezzék a munkát. A közterület felügyelettel kapcsolatban a polgárőrséggel 

felveszik a kapcsolatot. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Akácfa utca folytatásában a csatornahálózat kiépítése hol áll, 

hiszen az érintettek a hozzájárulást már befizették. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Mindent megtesznek, hogy az engedélyezést megvalósuljon 

ebben az évben. A csatornahálózat rácsatlakozik a meglévő Akácfa utcaira. Mint kiderült, 

hogy az nem utca, hanem maradt erdőművelési ágban. A probléma feloldása elkezdődött 2 

éve. Azóta a jogszabályok is változtak. Az új vázrajzok az NFA-nál, mint kezelőnél vannak. 

Ha az Akácfa utca kivett közterületnek fog szerepelni, akkor lehet a KDV-hez fordulni. 

 

Blahó Sándor képviselő: A víz és villany már ott van, és akkor nem derült ki, hogy nem utca 

az utca? 
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Mocsáry Balázs polgármester: A víznek a csatlakozási pontja a Dézsiék előtt van és a 

szakhatóság csak azt nézte. A csatornának a Ságvári felé esik a csatlakozása. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő kérdése, hogy a temetőben a felszámolásra kerülendő sírok 

felmérése megtörtén- e? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A felmérés még nem történt meg, de a közeljövőben elkészül. 

Az atyával egyeztetés történt és ettől az évtől kezdve a búcsú a községben mindig a Pünkösd 

utáni első vasárnap kerül megrendezésre. Megkérdezi, hogy augusztus első vagy második 

szombatján legyen a falunap. A többségi véleményre alapozva bejelenti, hogy a falunap ebben 

az évben augusztus 11-én kerül megrendezésre 

 

Anka Béláné Cséfe elnöke: A focisuli vezetője ígérte, hogy a focipályát rendbe hozza, de ott 

semmi mozgás nincs. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem kapott anyagi támogatást, csak erkölcsit. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő véleménye, hogy munkaerőt, gyerekeket össze lehetne 

toborozni a munkára, biztosan segítenének.  

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt, a polgármesteri segélyezési 

táblázat a meghívóval kiadásra került, így zárt ülést nem kellett tartani.  

 

 

k.m.f. 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester         jegyző 

 

 

 

Hitelesítők: 

 

 Blahó Sándor        Naszvadi Sándorné 

 

                képviselők 
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